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Vzhledem k tomu, že se mezi občany šíří různé nepravdivé, až panické
informace o zastavení veškerých prací na výstavbě kanalizace a ČoV z důvodu
nedostatku financí, bych vám tímto chtěl objasnit skutečné a pravdivé
informace:

Během pokládky kanalizace se na stavbě vyskytly vícepráce, které mají za
následek to, že lýznamným způsobem vzrostly náklady pro zhotovitele.
vícepráce se dají fakturovat až po uzavření dodatku Smlouvy o dilo a projednání
změn s poskytovatelem dotace. Vzhledem k tomu, že tyto náklady nese zatím na
svých bedrech zhotovitel, oznámil, že do doby projednání změn a uzavření
dodatku budou práce na stavbě kanalizace přerušeny. Práce na stavbě ČOV dále
pokračují.
Rozhodně se nejedná o skutečnost, že by objednatel Obec Krumvíř neměl
finance. Jedná se pouze o to, tuto změnu administrativně dořešit, tak, aby bylo
vše v souladu s podminkami poskytovatele dotace. Po uzavření dodatků budou
práce na kanalizaci opět obnor eny.

Po stránce vydaných ťaktur stavební fimy VHS Břeclav, které byly
doposud lystaveny v celkové hodnotě asi 48.000.000,-Kč byly řádně a včas ze
stlany Obce Krumvíř uhrazeny.

v Krumvíři dne 10.3.2023

Jaroslav
slalosta

obec krumvíř
Krumvíř č,l84. PsČ 691 7]. okí, Břeclav
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